

APPLICATION FORM / 報名表格

RONALDO ACADEMY is bringing the legendary Ronaldo 'Phenomenal' style of football to the youth of Hong Kong. RONALDO ACADEMY Hong Kong is a trade name of Entertainment Group (Asia) Limited (hereinafter "R9HK"). All R9HK courses and sessions are owned, managed, organized and promoted by Entertainment Group (Asia) Limited. 朗拿度足球學院旨在把傳奇球星朗拿度“不同凡響”的球技傳授給香港的青少年。朗拿度足球學院為 Entertainment Group (Asia) Limited (簡稱“R9HK”) 的商業名稱。所有 R9HK 之課程均由 Entertainment Group (Asia) Limited 擁有、管理、組織和推廣。

Ref No (official use only): 19- - S-



APPLICANT DETAILS / 申請人資料

Surname 姓氏: _____ Given Name 名字: _____
 Address 地址: _____ Tel 電話: _____
 Email 電郵: _____ Relationship to the Student 與學生之關係: _____

STUDENT DETAILS / 學生資料

Surname 姓氏: _____ Given Name 名字: _____
 Date of Birth (dd/mm/yy) 出生日期 (日/月/年): _____ / _____ / _____ Nationality 國籍: _____ Gender 性別: _____
 Emergency Contact (if different from above) Name 緊急聯絡人 (如與申請人不同): _____ 姓名: _____ Tel 電話: _____
 Does the Student have any football experience or training? 學生是否有受過足球訓練或有類似的訓練?
 Does the Student have any allergies, medical conditions or physical limitations? 學生是否有任何過敏症狀、疾病或特殊體能狀況?
 If yes, please indicate 如有, 請加以說明: _____
 Shirt Size 球衣尺寸: XS S M L XL (you may refer to the 'Size Reference Chart' on the website / 可參考網站內“尺寸指引”頁面)

How did you learn about us? Email Post School Friends Newspaper/Magazine Facebook Others: _____
 你是怎麼了解我們的? 電子郵件 郵件 學校 朋友 報紙/雜誌 Facebook 其他: _____

 PLEASE TICK (✓) A COURSE ON APPENDIX 1 / 請在附表 1 適當方格內加上剔號

Please return the completed Application Form by email to info@eg-rt.com or fax to (852) 2838 8593. An email notice will be sent to Applicant upon confirmation of enrollment with payment instructions for bank transfer or cheque.

請把填妥的報名表格電郵至 info@eg-rt.com 或傳真至 (852) 2838 8593。申請人將獲發電郵通知，確認報名成功。屆時請根據確認電郵內的資料，經銀行轉賬或支票繳交學費。

The Applicant and the Student hereby warrant and confirm the following:

- The Applicant is authorized to enroll the Student for the R9HK courses.
- The Student has no other medical conditions and limitations except as disclosed herein.
- The Applicant and the Student agree to hold Entertainment Group (Asia) Limited, all of its associated companies and all the respective shareholders, directors, officers, employees, agents and advisors indemnified against any and all losses and/or damages, suffered resulting from and/or connected with in any manner with enrollment and/or participation in the R9HK courses and sessions.
- The Applicant and the Student have read the Terms and Conditions set out in the R9HK website (www.RonaldoAcademy.hk) and agree to comply to and abide with all of the terms and conditions set out therein.

申請人和學生特此保證並確認以下內容：

- 申請人有權為學生註冊參加 R9HK 課程。
- 除填寫於此表格的疾病或特殊身體狀況外，學生健康狀況良好。
- 申請人和學生同意不會對 Entertainment Group (Asia) Limited，其關聯公司及其股東、董事、高級職員、員工、代理人及顧問等就申請或參與 R9HK 課程期間導致的受傷、死亡或財物損失追究責任。
- 申請人和學生已閱畢並同意遵守載於 R9HK 網站 (www.RonaldoAcademy.hk) 的條款和細則。

Signature of Applicant / 申請人簽署

Name in print / 申請人姓名正楷

Date (dd/mm/yy) / 日期 (日/月/年)

/ /

APPENDIX 1 / 附表 1

COURSE DETAILS (please ✓ the appropriate boxes; multiple courses can be selected)

課程資訊 (請在適當方格內加上剔號; 可選擇多個課程)

PROGRAM 課程

| COURSE 課程 | AGE 年齡 | TIME 時間 | DAY 星期 | SESSION 堂數 | FEE 費用 | VENUE 地點 |
|--|---|-------------------------------|-----------|---------------|---|--|
| <input type="checkbox"/> R9 Team Training Course [^] R9 足球隊培訓課程 [^] | <input type="checkbox"/> U5 <input type="checkbox"/> U7 <input type="checkbox"/> U9 <input type="checkbox"/> U11 <input type="checkbox"/> U13 | 15:00 – 16:30 (1.5 hrs 小時) | Sat 週六 | 10 sessions 堂 | HK\$2,500 | Morse Park Football Pitch (Artificial Turf Pitch) 摩士公園足球場(人造草球場) OR Boundary Street Recreation Ground (Artificial Turf Pitch) 界限街遊樂場 (人造草球場) OR Tai Hang Tung Recreation Ground (Natural Turf Pitch) 大坑東遊樂場 (天然草球場) OR Kowloon Tsai Park (Natural Turf Pitch) 九龍仔公園 (天然草球場) |
| <input type="checkbox"/> YMCA 1 | <input type="checkbox"/> U5 <input type="checkbox"/> U7 <input type="checkbox"/> U9 | 18:30 – 19:30 (1 hr 小時) | Sat 週六 | 10 sessions 堂 | HK\$2,000 | YMCA of Hong Kong 41 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon 香港基督教青年會 九龍尖沙咀梳士巴利道 41 號 |
| <input type="checkbox"/> YMCA 2 | <input type="checkbox"/> U11 <input type="checkbox"/> U13 | 18:30 – 19:30 (1 hr 小時) | Sun 週日 | 10 sessions 堂 | HK\$2,000 | |
| <input type="checkbox"/> HKPV 1 | <input type="checkbox"/> U5 <input type="checkbox"/> U7 <input type="checkbox"/> U9 | 17:30 – 18:30 (1 hr 小時) | Sat 週六 | 12 sessions 堂 | HK\$2,640 (members 會員) / HK\$3,000 (non-members 非會員) | Hong Kong Parkview 88 Tai Tam Reservoir Road, Tai Tam 陽明山莊 香港大潭水塘道 88 號 |
| <input type="checkbox"/> HKPV 2 | <input type="checkbox"/> U11 <input type="checkbox"/> U13 | 18:30 – 19:30 (1 hr 小時) | Sat 週六 | 12 sessions 堂 | HK\$2,640 (members 會員) / HK\$3,000 (non-members 非會員) | |

Remarks 備註:

1. All students are required to wear the RONALDO ACADEMY Phenomenal jersey to the class. The jersey is HK\$120.
學生上課時均須穿著朗拿度足球學院球衣。每件球衣價格為 HK\$120。

2. [^]R9 Team Training Course

R9 足球隊培訓課程

- All students are required to wear the R9 Team uniform to the class. A set (include 1 jersey, 1 pair of shorts and 1 pair of socks) is HK\$220.

學生上課時均須穿著 R9 足球隊制服。每套 (包括 1 件球衣、1 條短褲及 1 對波襪) 價格為 HK\$220。

Payment Options:

Bank Transfer

(please provide a copy of bank transfer receipt for verification)

Bank Name: Hong Kong and Shanghai Banking Corporation
Swift Code: HSBCHKHHHKH
Address: 1 Queen's Road Central, Hong Kong
In name of: Entertainment Group (Asia) Limited
Account Number: 023-130321-838 (Payment in HKD)

Cheque

Please mail the crossed cheque payable to Entertainment Group (Asia) Limited to:

Suite 1901, 19th Floor, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong.

R9 Team Training Course Venue Address 場地地址 (R9 足球隊培訓課程):

Morse Park Football Pitch (near MTR Lok Fu station): 40 Fung Mo Street, Wong Tai Sin, Kowloon
摩士公園(近港鐵樂富站): 九龍黃大仙鳳舞街 40 號

Boundary Street Recreation Ground (near MTR Prince Edward station): 200 Sai Yee Street, Mong Kok, Kowloon
界限街遊樂場(近港鐵太子站): 九龍旺角洗衣街 200 號

Tai Hang Tung Recreation Ground (near MTR Prince Edward station): 63 Boundary St, Prince Edward
大坑東遊樂場(近港鐵太子站): 九龍深水埗界限街 63 號

Kowloon Tsai Park: 13 Inverness Road, Kowloon City
九龍仔公園: 九龍城延文禮士道 13 號

Other Venues & Residential Clubs 其他地點 (For Residents and Residents' guests only 僅限住戶及住戶之賓客):

Harbour Green (Tai Kok Tsui), Mayfair by the Sea (Tai Po), The Arch (West Kowloon), Ocean Shores (Tiu Keng Leng), Coastal Skyline (Tung Chung), City Point (Tsuen Wan), Dynasty Club (Wan Chai)
君滙港(大角咀), 逸瓏灣(大埔區), 凱旋門(西九龍), 維景灣畔(調景嶺), 藍天海岸(東涌), 環宇海灣(荃灣), 皇朝會(灣仔)